



中九龍幹線 - 油麻地西工程
交通通告七 - 海泓道與麗翔道交界的臨時交通安排

為配合中九龍幹線 - 油麻地西工程，海泓道北行（近中華電力公司變電站）將局部增設一條右轉行車線，駕駛人士可沿左邊兩條行車線直行往旺角（西）方向，或利用右邊的行車線右轉入麗翔道東行往紅磡方向。另外，海泓道北行與麗翔道交界（近中華電力公司變電站）亦將增設行人過路處。上述臨時交通安排將於 2020 年 8 月 30 日起實施。詳情請參考附件一。

現場會設置適當標誌，指示行人及駕駛人士有關的交通安排。

如有任何疑問，歡迎致電 24 小時熱線 5331 5330 與工程團隊聯絡。

合約編號 HY/2014/20

路政署中九龍幹線-油麻地西工程

駐工地工程團隊

2020 年 8 月 26 日



Central Kowloon Route – Yau Ma Tei West
Traffic Notice No. 7 – Temporary Traffic Arrangements at the Junction of
Hoi Wang Road and Lai Cheung Road

26 Aug 2020

To facilitate the construction works of Central Kowloon Route – Yau Ma Tei West contract, an additional right-turn traffic lane will be provided at Hoi Wang Road northbound (near CLP Substation). Motorists can go forward via the two lanes on the left towards Mong Kok (West), or use the lane on the right to turn right onto Lai Cheung Road eastbound towards Hung Hom. Moreover, an additional pedestrian crossing will also be provided at the junction of Hoi Wang Road northbound and Lai Cheung Road (near CLP Substation). The above temporary traffic arrangements will be implemented from 30 August 2020. Please refer to the **Attachment 1** for the detailed information.

Appropriate traffic signs will be provided to guide pedestrians and motorists.

Should you have any queries, please contact our 24-hr hotline at 5331 5330.

YMTW Project Team

Contract No. HY/2014/20

Central Kowloon Route – Yau Ma Tei West

附件一

Attachment 1

